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Interpellatie van de heer Jan Busselen tot de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd voor Onderwijs 

en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Het lerarentekort in het Brussels onderwijs 

________________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Waar we in juni dit jaar nog hoopten op een daling van het aantal openstaande vacatures bij onze 

Brusselse leerkrachten, moeten we vaststellen begin dit schooljaar dat het lerarentekort even groot is 

als vorig jaar. Net zoals in Vlaanderen blijft het probleem een donkere wolk boven ons onderwijs. 

We weten dat u inzet op zijinstromers en op vrijstelling voor de opleiding van deze nieuwe leraren. 

Maar de voorlopige cijfers lijken te wijzen op een even groot aantal openstaande vacatures. De tanker 

lijkt dus niet te keren.  

 

Met alle gevolgen vandien. Sommige scholen hebben geen zorgleerkracht, omdat die voor de klas zal 

staan. Een school in Evere voorziet geen les meer op woensdag, maar workshops en opvang. Een 

noodoplossing die niet alle ouders goed uitkomt. Ouders blijven zich zorgen maken. Want welke 

impact zal het gebrek aan lessen hebben op de vorming en de slaagkansen van hun kind? Sommige 

mensen denken aan privélessen om de achterstand in te halen, anderen kunnen zich dat niet 

veroorloven. 

 

Mijn vragen zijn de volgende:  

 

 Hoe verklaart u dat er opnieuw een terugval is van aantal leraren t.o.v. eind vorig schooljaar? 

 

 Hoe verklaart u het aantal zijinstromers ‘massaal’ de weg vinden naar onze scholen, maar dat 

het lerarentekort even groot blijft? Zijn het de zijinstromers die terug uitstromen en nieuwe 

zijinstromers die instromen? Zijn het de klassieke leerkrachten die wegvallen terwijl de 

zijinstromers instromen? 

 

 Is er een toename van jongeren die de lerarenopleiding volgen? Welke evolutie wat betreft de 

uitstroom van student uit deze richting? Zijn er meer afstudeerstudenten die kiezen voor het 

onderwijs? 

 

 We hebben het verschillende keren gehad over een netoverschrijdend lerarenplatform als 

maatregel die in een dichtbevolkt Gewest als Brussel soelaas kan bieden. We beschikken 

bovendien over een OCB dat een coördinerende rol kan spelen. Is een dergelijk platform 

afgetoetst met de koepels? Zo ja, wat was het resultaat van deze besprekingen? 

 

Dank u voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 

 


